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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok intézni a közigazgatási és igazságügyi

miniszterhez, mint a tárgyban illetékes kormánytagho z

„Az elmúlt egy évben milyen lépéseket tett a Kormány az etnobiznisz megszüntetés e

érdekében ?

címmel.

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

A Jobbik Magyarországért Mozgalom a 2010-es országgyűlési választási

programjában, a Radikális Változásban is kifejtette, hogy az Országgy űlésbe kerülésünk

esetén felvesszük a harcot az etnobiznisz ellen, 17%-os felhatalmazással immár a

Parlamentben szólhatunk fel az álkisebbségi képvisel ők ellen .

A magyarországi kisebbségek helyzete alapvet ően rendezett, hiszen a széles körű

jogok biztosítottak, ezzel is példát mutatva a szomszédos országoknak . Külön felhívom a

figyelmet arra, hogy a szélsőséges jelzővel illetett nemzeti radikális párt, a Jobbik a

leghangosabban követeli a kisebbségi választás kifehérítését, és mindaddig így is marad, mí g

az állam nem hajlandó radikális változtatásra .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az etnobiznisz egy olyan hivatalos sikkasztási technika, tehát b űncselekmény, amelyet

2011-ben a Magyar Köztársaságban büntetlenül elkövethet bárki, aki négyévente valamely



nemzetiséghez tartozónak vallja magát . 2010 szeptemberében az általam több ízbe n

feljelentett, nyilvánvalóan csaló kisebbségi önkormányzati képvisel ők hatósági jóváhagyással

garázdálkodhatnak 2014-ig.

Amennyiben a Kormány nem kíván az anyagiakkal foglalkozni, így fel szeretné m

hívni a figyelmet arra, hogy az álnemzetiségi képviselők mértéktelen módon rátelepedne k

egyes kisebbségi önkormányzatokra . A 13 elismert kisebbség országos és megyei képvisel ő i

tisztségeit részben olyan emberek foglalják el az, akik az adott nemzetiséghez semmilye n

módon nem kötődnek, így nem valósul meg ezeknek a népcsoportoknak a ténylege s

érdekvédelme .

A nyilvánosság erejével élve sokszor felhívtam az illetékesek figyelmet, hogy a baj

nagy, és a megoldás nem tűr halasztást . Már több esetben is kifogásoltam, hogy a Kormány

nem bocsát elegendő információt a nyilvánosság rendelkezésére ; tudtunkkal nem történt

semmi az elmúlt pár hónapban az etnobiznisz megszüntetése érdekében . Ezért örömmel, bár

némileg meglepve hallgattam 2011 . május 9-én a "Magyarországon honos népcsoportok

felsorolásának a bunyevác kisebbségi népcsoporttal történ ő kiegészítésérő l" szóló vitában a

felszólalásomra reagáló Szászfalvi László államtitkár urat, aki elmondta, az etnobiznis z

visszaszorítására igenis történtek „komoly kormányzati lépések” .

Kérdezem ezért Miniszter Urat :

Az elmúlt egy évben milyen lépéseket tett a Kormány az etnobiznisz megszüntetés e

érdekében? Konkrétan milyen intézkedések történtek ?

Milyen szankciókkal kívánják sújtani azokat az álnemzetiségi képvisel őket, akik az

elmúlt 14 évben mindig különböző kisebbségi listákon szerepeltek ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . május 10 .

Szávay István

Országgyűlési képviselő
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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